
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2011. szeptember hó
29. napján megtartott üléséről.
Jelen vannak: Radó Tibor polgármester

Anderkó Attila alpolgármester
Bertáné kecskeméti Katalin képviselő
Csábi Jánosné képviselő
Dénes László képviselő
Harcsás Ferenc képviselő
Léka János képviselő

Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter körjegyző, Cződör Attila műszaki
főtanácsos, Tószegi Gyula Kisebbségi Önkormányzati képviselő, elnökhelyettes
Radó Tibor polgármester- Kedves Éva, kedves képviselőtestület, kedves nézőink ma
jelenlegi képviselőtestületi ülésünket egy ünnepélyes köszöntéssel szeretnénk kez-
deni, miszerint Hősné Anda Éva védőnő kapott egy gyönyörű kitüntetést és szeret-
nénk ezt itt Pitvaroson is megünnepelni a képviselőtestülettel. Átadja az ajándékot.
Hősné Anda Éva- Nagyon szépen köszönöm az ajándékot. Júliusban a Nemzeti Fej-
lesztési Minisztériumban kaptam ezt a miniszteri dicséretet egy nagy ünnepség kere-
tében. Egy életre szóló élmény mindenképpen. Külön megtisztelő, hogy nem egy
pálya végén kaptam meg, hanem még éppen a derekán, ez nagy lendületet ad a
munkába. Kívánom minden itten ülőnek, hogy legyen ilyen élményük és sikerük a
munkájukban.
Radó Tibor polgármester- Köszönjük szépen és még egyszer gratulálunk.
Hősné Anda Éva- Még egyszer köszönöm és további jó munkát kívánok.
Radó Tibor polgármester- Ismét köszöntöm a képviselőtestületet és a kedves néző-
ket és ezennel megnyitom képviselőtestületi ülésünket. Megállapítom, hogy a testület
az alpolgármester távolléte miatt, egy fő hiányzóval határozatképes. Jegyző Úr ké-
sőbb fog csatlakozni hozzánk, de hivatalos képviselőjeként, a körjegyző megbízásá-
ból Cződör Attila kollégája képviseli. Szerintem hamarosan csatlakozni fog. Jegyző-
könyv hitelesítőnek szeretném felkérni Harcsás Ferencet és Bertáné Kecskeméti Ka-
talint amennyiben elfogadjátok és megszavazzuk. Köszönöm szépen egyhangú.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése
182/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítő-
nek Harcsás Ferenc és Bertáné Kecskeméti Katalin képviselőket jelölte ki.

Radó Tibor polgármester- Napirendi pontok kiküldésre kerültek, szeretném megkér-
dezni, hogy vannak-e észrevételek, kérdések esetleg további javaslatok a napirend-
del kapcsolatban.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Én majd az egyebekben szeretnék kiváló
eredményeket ismertetni.
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Radó Tibor polgármester- Én javaslom, hogy a bérleti szerződés felülvizsgálatát –
mely az egyebekben szerepel- megszemélyesítés miatt zárt ülés keretében tárgyal-
juk meg illetve a fogászati bérleti szerződést a bérlő hét órai érkezése miatt, várjunk
vele hétig.
Harcsás Ferenc képviselő- Nekem is lenne majd az egyebekben egy kérdésem.
Radó Tibor polgármester- Kiegészítésekkel ki tudja elfogadni a napirendi pontokat,
aki igen kérem, szavazzon most. Köszönöm szépen egyhangú.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Napirend elfogadása
183/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az
alábbiak szerint fogadta el:
1./ A polgármester tájékoztatója
2./ Lejárt határidejű határozatok végrehajtása
3./ Környezetvédelmi Program és Hulladékgazdálkodási Terv végleges fe-
lülvizsgálat elfogadása
4./ „Makói Kistérség Közoktatási Feladat-ellátási, Intézményhálózat-
működtetési és Fejlesztési terve 2011-2017 évre” jóváhagyása
5./ A nevelési, oktatási intézmény 2011/2012. évre vonatkozó feladatellá-
tásának módosítása
6./ A diákigazolvány igénylést is támogató Aromo Oktatási-adminisztrációs
szoftver vásárlása
7./ Bursa Hungarica pályázat 2011/2012. évre
8./ Tájékoztató pályázatokról
9./ Rendőrségi támogatási szerződés módosítása
Egyebek:

1. Fogászati bérleti szerződés
2. Bérleti szerződés felülvizsgálata
3. Tulajdon átruházási kérelem

Zárt ülés:
1.Javaslat intézmény átszervezésére

1. napirendi pont: Polgármester tájékoztatója
Radó Tibor polgármester- Írásban kiküldésre került, ezzel kapcsolatban van-e kér-
dés?
Dénes László képviselő- Egy kérdésem lenne, az elmúlt testületi ülésen a polgár-
mester tájékoztatója szólt arról, hogy a Vagyonkezelővel tárgyalni fogsz. Erről most
nincs semmi tájékoztató.
Radó Tibor polgármester- Valóban, igazad van. Kétszeri időpontot javasolt az Úr,
mindkettő alkalommal lemondta egyéb elfoglaltsága miatt. Remélem, hogy minél
hamarabb személyesen is felkeres és meg tudjuk ejteni ezt a megbeszélést. A táj-
háznak a hasznosításával szeretne velem tárgyalni illetve majd rajtam keresztül ja-
vaslatot tenni a képviselőtestület irányába. Úgy tudom régen is voltak már megjegy-
zések, hogy nem feltétlen hiányzik nekünk a tájháznak a hasznosítása, hiszen ez
jelentős költséget is róhat ránk. Ettől függetlenül szeretnék beszélni vele vagy magá-
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val a szervvel, aki üzemelteti és pályázatot nyert a felújítására. Ugyanis a pályázatot
nem valósították meg, kevesebbet költöttek rá, mint amennyi a pályázatban szerepelt
és szeretném elérni, hogy ezt a pályázatot befejeznék, és olyan állapotba kerülne az
épület, amire pályáztak. Jelenleg nem is túl szép és nem is biztonságos az épület.
Harcsás Ferenc képviselő- A körjegyzőséggel kapcsolatban lenne kérdésem. Kintlé-
vőségünk van 1.400. ezer forint, de mi arról beszéltünk, hogy ez nekünk jó lesz úgy,
mint az oktatási társulás. A végén meg kiderül, hogy ez így mégsem olyan jó. Kez-
dődik a kintlévőség, elég az oktatási társulás kintlévősége. Most ez kinek jó?
Radó Tibor polgármester- Ebből a megközelítésből teljesen igazad van, annyit fűz-
nék hozzá, hogy körjegyzőség kapcsán az emlékezeteim szerint 6 millió forintot spó-
rolunk meg így.
Harcsás Ferenc képviselő- Ezért merem felhozni, úgy volt, hogy pozitívan jövünk ki
belőle, most meg negatívan.
Radó Tibor polgármester- Nem negatív, hiszen az a spórolás megtörténik. Folyamat-
ban van a normatívák alapján. Teszem hozzá nem évül el, hiszen számlatartozás,
ezt előbb-utóbb ki kell fizetni, hogy miből azt döntse el az ottani önkormányzat. Saj-
nos, nagyon rossz anyagi helyzetben vagyunk.
Harcsás Ferenc képviselő- Azért merem ezt felhozni, júliusban alakult meg és három
hónap után már 1,5 millió forint a kintlévőség. Ez is be fog gyűrűzni, és itt vagyunk
mi, a gesztor, mi fogunk tényleg csődbe menni.
Radó Tibor polgármester- Ha a társult önkormányzat nem fizeti ki a hozzájárulást,
mint ahogy eddig nem tette meg, ezután sem –mondjuk év végéig- még mindig ki-
sebb összeget jelent, mint amennyit összességében spóroltunk a körjegyzőséggel.
Hangsúlyozom, hogy nem évül el ez a tartozás, továbbá a két település finanszírozá-
sával is el lehet dolgozni, de ez tényleg nem optimális, az inkasszószerződések alá-
írásra kerültek, életbe léptek a társult önkormányzatok felé. Még nem tudtunk inkasz-
szó módjára összeget behajtani, ez azóta is folyamatban van. 35 naponta jár le egy
inkasszómegbízás, ezt mindig meg kell újítani.
Harcsás Ferenc képviselő- Azt meg lehet kérdezni, melyik önkormányzat nem fizet?
Radó Tibor polgármester- Ambrózfalva és Csanádalberti. Körjegyzőségnél csak
Csanádalberti.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Nekem lenne kérdésem az ÖNHIKI-vel kap-
csolatban, milyen remények vannak, mit fog rajtunk ez segíteni. Nekem az fáj legjob-
ban, hogy esetleg pitvarosi dolgozók munkaviszonya szűnhet meg esetleg. Minden
intézményben takarékosságra törekszünk, és nem nálunk van igazán baj. Nem ná-
lunk kellene megtakarítani. Pontosan azért kényszerülünk erre, mert a kintlévősége-
ink túl magasak. A pitvarosi dolgozók azok akik megsínylik az egészet. Tisztában
vagyunk vele, hogy a költségvetésünket hiánnyal fogadtuk el, és ennek csökkentése
valóban megtörtént azáltal, hogy körjegyzőségbe léptünk. Biztosan megtakarítást
eredményezett, de erre senki nem számított, hogy három hónap alatt ilyen magas
lesz a kintlévőség. Nem szeretnénk, hogy a dolgozók ne kapjanak bért és azt sem
szeretnénk, hogy dolgozóktól kelljen megválni. Oda kell figyelni, hogy legalább az
itteni dolgozók ne sérüljenek, olyan módon, hogy az méltánytalan legyen.
Radó Tibor polgármester- Válaszolnék is mindjárt. Az ÖNHIKI-vel kapcsolatban má-
sodik körben is benyújtotta az önkormányzat a pályázatot és harmadik körben is sze-
retnénk. 21,3 millió forint összegben pályáztunk. Túl nagy reményeink ne legyenek,
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én az igényelt összeg 1/7-ben már reménykedem, megközelítőleg 3 millió forint, amit
reálisnak tartunk. Egész évben 31 milliárd forint van ÖNHIKI pályázatokra, ez három
körre lett elosztva, ebből 11 milliárdot már elköltött az állam, ha ez alapján számo-
lunk, alig 3 millió forintra vagyunk esélyesek. Sajnos ez a számlatartozásainkra sem
elég.
Csábi Jánosné képviselő- Mi mikor érvényesíthetjük az inkasszót?
Radó Tibor polgármester- Folyamatban van.
Csábi Jánosné képviselő- Jó, de az van, hogy Palota az első.
Radó Tibor polgármester- Ez nem így működik. Az inkasszószerződés úgy működik,
aki hamarabb benyújtja. 35 naponta változik a sorrend is.
Csábi Jánosné képviselő- De mégis mindig Palota az, aki először leveszi a pénzt.
Radó Tibor polgármester- Szeptember 01-ig nem is adhattunk be inkasszót, mert
csak onnantól él az Alapítói Okirat, ami felhatalmaz minket arra, hogy inkasszószer-
ződést köthessünk az önkormányzattal.
Csábi Jánosné képviselő- Nem tudom, azért valahogy Ferivel értek egyet a körjegy-
zőséggel kapcsolatban.
Radó Tibor polgármester- Eleve két létszámmal csökkentünk. Jelentős bércsökken-
tések voltak.
Harcsás Ferenc képviselő- De nem erről van szó, hanem a kintlévőségeinkről.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Felvetjük most, hogy ez milyen probléma,
csak egy a baj visszafele nem lehet menni. Az sem oldaná meg a helyzetet, ha kilép-
nénk a társulásból vagy a körjegyzőségből, az adóság állomány ugyanúgy megma-
rad. Valahol látni kellene, hogy a jó felé haladva odajutunk, hogy mi megyünk tönkre.
A törvények hajtottak, hogy ezeket a lépéseket megtegyük, nem mi akartunk társulni.
Radó Tibor polgármester- A társulással azt nyertük, hogy a hozzájárulás számla kiál-
lításával keletkezik. Maga a számla nem évül el csak halmozódhat.
Harcsás Ferenc képviselő- Itt vannak a lejárt határidejű tartozásaink. Mi lesz, ha va-
laki csődöt jelent be ellenünk?
Radó Tibor polgármester- Sajnos határán vagyunk.
Gémesi Sándor- A lejár határidejű számlák és a hitelállomány összesen 31 millió fo-
rint. Azért gyűlt itt Pitvarosnak is.
Radó Tibor polgármester- Eleve van 71,3 milliós forráshiányunk, melyet év elején
törlesztünk. Ehhez hozzájön a hitelállomány tartozása, amit tavalyi évről hoztunk át,
a konyhán a szülők által nem fizetett étkezési hátralékok. Forráshiánnyal tervezett
költségvetésünk van, ezt nem is tagadtuk sohasem. A fizetőképesség megoldása az
első, sok beszállító közölte, hogy csak készpénzes fizetésre fognak kiszolgálni min-
ket. Van olyan beszállító, aki már ezt is függővé tenné.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Szomszéd falvakban is vannak megtakarítá-
sok intézményi szinten. Próbálják elérni, hogy a hiány ne halmozódjon, de ott sem
elegendő ez.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Polgármester tájékoztatója
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184/2011.(IX.29.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a polgármester tájé-
koztatóját elfogadta.

2. napirendi pont: Lejárt határidejű határozatok végrehajtása
Radó Tibor polgármester- Kérdés ezzel kapcsolatban esetleg?
Dénes László képviselő- Van két határozat, ami nem teljesen így hangzott el ráadá-
sul hiányosan is van megfogalmazva. Ez pedig a 165/2011 (VIII.11) és a 167/2011
(VIII.25)-ös. Ott döntöttünk bizonyos dolgokról, hogy a kerékpártároló építése milyen
állapotban van. Azt még el tudom fogadni, hogy végrehajtást nem igényel, aztán volt
egy olyan döntésünk, amiben köteleztük a polgármestert –ezért hiányolom a határo-
zatból-, hogy 15 napon belül írásban válaszol. Ez nincs leírva, pedig az SZMSZ-ünk
szerint 15 napon belül írásban válaszolni kell ezekre a kérdésekre.
Radó Tibor polgármester- Erre azt tudom mondani, hogy augusztus 11-én volt ez a
testületi ülés, augusztus 25-én pedig ismételten elővettük ezt a napirendi pontot –ami
15 napon belül van- és ott azt határozatot fogadta el a testület, hogy minden felelős-
ség engem terhel.
Dénes László képviselő- Pont azért tettük meg ezt a határozatot akkor, mert ugyan
14 nap telt el, de még mindig nem kaptunk semmi tájékoztatást. A lényeg az, hogy
hiányzik belőle és én ezt nagy hibának tartom, mert erről szó volt. Innentől kezdve
nem tudom, miért vannak döntések, határozatok.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Abban nem vagyok biztos, hogy a határozati
javaslat így hangzott el, de biztos, hogy elhangozott a 15 napon belüli írásban való
válaszolás. Azt nem tudom felidézni, hogy a határozati javaslatba akkor ez szerepelt-
e, de a 15 nap mindenképpen.
Csábi Jánosné képviselő- Furcsa dolog az is, hogy Feri nem volt ott és mégis a vé-
gén a szavazásnál az van leírva, hogy 5 igen, 1 nem és 1 tartózkodás.
Harcsás Ferenc képviselő- Ez augusztus 11? Azon ott voltam.
Csábi Jánosné képviselő- Jó, de akkor is nem szavazott senki nemmel.
Radó Tibor polgármester- Attila tartózkodott és én szavaztam ellene. Egyéb kérdés?
(Anderkó Attila képviselő kiment a teremből.)
Léka János képviselő- Nekem volna egy kérdésem a földprogrammal kapcsolatban.
Írva van, hogy 6,0184 Ha belterületi földrészlet megműveltetésével kíván részt venni.
Erről semmi szó nem volt. Én úgy említettem ezt a dolgot, hogy a gazos földeket tes-
sék átadni művelésre. És még amennyi terület hiányzik, adok az egy éve vetett lu-
cerna földemből, csak ki kell szántani. Ez így hangzott el és nem úgy, hogy annyi
terület van beadva. Én ezt se fogadom el.
Radó Tibor polgármester- Egyéb észrevétel még esetleg? Szavazásra
bocsájthatom?
A képviselőtestület 1 igennel, 3 tartózkodással és 2 ellenszavazattal - 1 fő nem sza-
vazott – a lejárt határidejű határozatok elfogadásáról nem hozott határozatot.
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Radó Tibor polgármester- Kérem, a testületet adjon felhatalmazást arra, hogy a
szomszédos települések polgármestereivel egyeztetést folytassak le az iskolai társu-
lásnál és a körjegyzőségnél fennálló tartozások rendezésére illetve azok megfizeté-
sének sürgetésére.
Tárgy: Felhatalmazás
185/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felkéri a polgármestert
folytasson tárgyalásokat Ambrózfalva és Csanádalberti települések pol-
gármestereivel a fennálló tartozásaik rendezésére tekintettel arra, hogy e
tartozások a Pitvarosi Önkormányzat működését veszélyeztetik.

3. napirendi pont: Környezetvédelmi Program és Hulladékgazdálkodási Terv végle-
ges felülvizsgálatának elfogadása
Radó Tibor polgármester- Előzetes értékelésre küldték. Pitvaros is benne szerepel a
megvalósított energiatakarékos pályázataival.
Csábi Jánosné képviselő- Van valami kimutatható megtakarítás, egyáltalán működik?
Radó Tibor polgármester- A meleg vizet már onnan használják. A napkollektorok a
kisiskolánál 3,5 m3 vizet átlagosan 60-66C fok között tudják tartani, melyből közvet-
lenül a konyha van ellátva. Viszont ha nincs meg a 60C-os meleg víz ellátottsága a
rendszernek, a bojler fűt rá, de semmiképpen nem lehet 60C-nál kevesebb, megje-
lenne ugyanis a fertőzésveszély (ÁNTSZ előírása szerint).
Csábi Jánosné képviselő- De valami kimutatható eredmény nincs?
Cződör Attila- Április óta működik, van egy mérőóra felszerelve azon meg lehet néz-
ni.
Radó Tibor polgármester- Számszakilag nem lehet kimutatni, mert a villanybojler is a
központi órára van kötve.
Csábi Jánosné képviselő- De mi is írjuk a gázfogyasztást.
Cződör Attila- Most lesz a leolvasás, abból ki fog derülni minden.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- De az becsapós is lehet, mert a megspórolást
meg lehet, hogy elviszik az elektromos eszközök.
Radó Tibor polgármester- Ezzel kapcsolatban kérdés?
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Makói Kistérség 2004-2010 időszakra vonatkozó Környezetvédelmi Program,
valamint Hulladékgazdálkodási Terv végleges felülvizsgálatának jóváhagyása.
186/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Makói Kistérség
2004-2010 időszakra vonatkozó Környezetvédelmi Program, valamint Hul-
ladékgazdálkodási Terv felülvizsgálatát jóváhagyta.

4. napirendi pont: „Makói Kistérség Közoktatási, Feladat ellátási, Intézményhálózat
működtetési és Fejlesztési terve 2011-2017 évre” jóváhagyása
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Radó Tibor polgármester- Jóvá kellene hagynunk. Két évente kerül elő, tudjátok miről
van benne szó.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: „Makói Kistérség Közoktatási, Feladat ellátási, Intézményhálózat működtetési
és Fejlesztési terve 2011-2017 évre” jóváhagyása
187/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Makói Kistérség
Közoktatási, Feladat ellátási, Intézményhálózat működtetési és Fejlesztési
tervét 2011-2017 évre jóváhagyta.

5. napirendi pont: A nevelési, oktatási intézmény 2011/2012. évre vonatkozó fel-
adatellátásának módosítása
Radó Tibor polgármester- Átadnám a szót az intézményvezetőnek.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Az előterjesztést már májusban jeleztem,
hogy csak a zeneiskolai felvételik után tudjuk a teljes létszámot meghatározni. Képvi-
selőtestület elé került egy előterjesztés, amely tegnap változott. Van olyan tanulónk
is, aki a zenei tanulmányait folytatni akarja, zeneművészeti ágon szeretne továbbta-
nulni. Furulyaoktatásnál az eddigi kolléga Makón teljes állást kapott, egy fiatal kollé-
ganő került a helyére, ami megtakarítást is jelent, mert a bére jóval kevesebb. Ennyi
változás történt.
Radó Tibor polgármester- Ha nincs észrevétel kérem fogadjuk el.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: A nevelési, oktatási intézmény 2011/2012. évre vonatkozó feladatellátásának
módosítása
188/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete elfogadta a Petőfi Sán-
dor Általános Iskola és Napközi Otthon, Alapfokú Művészetoktatási Intéz-
mény és Napközi Otthonos Óvoda és Bölcsőde 2011/2012. évre vonatkozó
feladatellátásának módosítását.

6. napirendi pont: A diákigazolvány igénylést is támogató Aromo Oktatási-
adminisztrációs szoftver vásárlása
Radó Tibor polgármester- Szintén átadom a szót az intézményvezetőnek.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- A rendszer megvásárlása nem kötelező, de
diákigazolványt előállítani tudnunk kell. Az informatikai normatívából biztosítani kell a
rendszer működését. Próbálunk nyitni felé, igaz a munka több lenne vele, de így di-
ákigazolványt is tudnánk kiállítani. Polgármester Úr már tárgyalt is velük, enged-
ményt is tudott elérni.
Radó Tibor polgármester- Jó hír, hogy közelítőleg 50 %-ra tudtam lealkudni az árat.
Árajánlatot még nem kaptunk. Kimondottan a pitvarosi iskolának és tagintézményei-
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nek szóló ajánlatcsomagot szeretnének összeállítani. Maga a szoftver a későbbiek-
ben bővíthető elektronikus napló funkcióval is, mely 2-3 éven belül kötelező is lesz.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Az első ajánlat 93.000 forint a 3 éves bérleti
díj, aminek nagy részét a szoftver telepítése teszi ki.
Radó Tibor polgármester- Határozati javaslatom, melyben szerepel egy évenkénti
összeghatár. Ha 60.000 forint alatt tudjuk tartani a szoftverbeszerzés éves díját, ak-
kor kérnék egy felhatalmazást, a szerződés aláírására, amennyiben ez az összeg
magasabb, akkor egy következő testületi ülésen egy új határozattal módosítjuk.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: A diákigazolvány igénylést is támogató Aromo Oktatási-adminisztrációs szoft-
ver vásárlása
189/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felhatalmazza a pol-
gármestert, hogy az Aromo Oktatási- adminisztrációs szoftver megvásárlá-
sára a szerződést kösse meg, abban az esetben amennyiben a szerző-
désben szereplő ár a 60.000 forintot nem haladja meg. A szoftverért fize-
tendő összeg a költségvetésben az informatikai normatívák között rendel-
kezésre áll.
Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: 30 nap

7. napirendi pont: Bursa Hungarica pályázat 2011/2012. évre
Radó Tibor polgármester- Kérem a képviselőket hozzuk meg a határozatot, hogy az
önkormányzat csatlakozik a felsőoktatási ösztöndíj pályázathoz.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Bursa Hungarica pályázathoz csatlakozás
190/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 2011/2012-es tanév-
ben is csatlakozik Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj
Pályázati rendszerhez.

Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: azonnal
A határozatról értesül:
1./ Pályázat kiírója
2./ Polgármesteri Hivatal Igazgatási és Pénzügyi Csoportja Pitvaros

8. napirendi pont: Tájékoztató pályázatokról
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Radó Tibor polgármester- Egy TIOP1.1.1-2011/1-es kódszámú pályázati felhívást
kaptunk. Az iskolákban az interaktív táblák és számítástechnikai eszközök beszerzé-
sére szól. Ezt megnyertük, megvalósítottuk és augusztusban le is zártuk sikeresen a
pályázatot. Ennek folytatása hasonló kiírással ez a pályázat. Október elején írják ki,
érdemes minél hamarabb lépni, mert bruttó 100%-os támogatású, de nyilván ez még
változhat.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- A pályázat megírása nincs a pályázat része-
ként pénzügyileg lefedve. A pályázatban vannak beépített összegek, amelyek fede-
zik a pályázatíró költségeit. Ennek felépítése későbbiekben a tárgyalások folyamán
dőlnek el. Ami miatt érdemes megírni a pályázatot, mert az oktatási intézmények el-
látása nem abban merül ki, hogy az interaktív táblák megjönnek, hanem teljes ki-
használtságához a pedagógusoknak laptopokra van szükség ahhoz, hogy rá tudjon
kapcsolódni a rendszerre és tudja használni az interaktív anyagait. Még a gyerekek-
nek saját laptopot kell megrendelni és megpályázni, amelyekkel tankönyveket válta-
nak ki, amikre külön pénzt kellene kiadni. Ez a jövő útja, ha nem akarunk lemaradni
és a gyerekek számára biztosítani akarjuk azt, amit városban elérhetnek, akkor egy
ilyen pályázatot nem lehetne kihagyni. Én szeretném, ha ezt sem hagynánk ki,
ugyanúgy, mint az interaktív táblákra vonatkozó pályázatot sem.
Radó Tibor polgármester- Szeretném abban a támogatásotokat kérni, hogy tárgyalási
szinten elindítsuk a pályázatkészítést. Záros a határidő az a baj, számadatokat nem
ismerünk.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- És október 17-ig meg be kell adni a pályáza-
tot.
Radó Tibor polgármester- Az előkészítés munkálataira kérném a támogatásotokat.
Aki támogatja, hogy a TIOP 1.1.1.-es pályázat előkészítéseit megkezdjük, szavazzon
most. Köszönöm, egyhangú.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: TIOP1.1.1-2011/1-es kódszámú pályázat előkészítéseinek megkezdése
191/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete támogatja a TIOP1.1.1-
2011/1-es kódszámú pályázat előkészítéseinek megkezdését.
Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: azonnal

Radó Tibor polgármester- Ismét átadom a szót az intézményvezetőnek.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Az alsó tagozat mindig részt vesz egy orszá-
gos felmérésen, most meghatározták, hogy az országban mindenki ugyanazt a fel-
adatlapot írja. Ilyenkor az intézményvezető köteles ott lenni a felmérésen és biztosí-
tania kell a felmérés lezajlását. A mi iskolánkban az első évfolyamon 94.54%-ra, a
második évfolyamon 87,44%-ra, harmadik évfolyamon 85,30%-ra és a negyedik év-
folyamon 88,25%-ra írták meg. Felső tagozatban már nem ugyanazok a feltételek az
oktatás szempontjából, mert alsó tagozaton egy nevelő foglalkozik velük, felső tago-
zaton meg minden órát más tanít és 45 perc áll rendelkezésre, hogy elsajátítsák a
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gyerekek a tananyagot. Itt van nagy felelősségünk, de én azt hiszem a tanítóink min-
dent megtesznek, hogy a diákok helyt álljanak.
Radó Tibor polgármester- Köszönjük a tájékoztatást.
Harcsás Ferenc képviselő- Gratulálok.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Ez minden évben így szokott lenni.
Radó Tibor polgármester- Én ezt szeretném határozatba javasolni, köszönjük meg az
intézmény dolgozóinak ezt a sikeres munkát.
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Köszönet
192/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete köszönetét fejezi ki a
Petőfi Sándor Általános Iskola és Napközi Otthon, Alapfokú Művészetokta-
tási Intézmény és Napközi Otthonos Óvoda és Bölcsőde pedagógusainak
sikeres munkájukért.
A határozatról értesítést kapnak: Érintettek

Radó Tibor polgármester- Egy határozati javaslattal szeretnék élni, mely szerint a
KEOP 4.2.0/A/11-0652-es számú napelemes pályázatunkkal kapcsolatban –mely
jelenleg folyamatban van- szeretnék egy felhatalmazást kérni, hogy amennyiben a
pályázatot megnyerjük, azonnali hatállyal tudjunk beadni egy BM Önerő pályázatot,
mely 2. 754. 938 forint összegű támogatás elnyerésére irányul. Azért szükséges,
mert október 01-ig lehet Önerő pályázatot beadni, közben még mindig nem tudjuk,
hogy nyert-e a pályázat. Ha holnap kapunk egy értesítést, hogy megnyertük a pályá-
zatot, akkor holnap be is adjuk az Önerő pályázatot.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Honnan lesz hitelünk az Önerőre?
Radó Tibor polgármester- Arra már van szerződésünk, mert egy elő közbeszerzés
pályázat volt, ennek az önerőre és hitelre vonatkozó szerződések már megvannak.
Csábi Jánosné képviselő- A várható befejezés 2012. január 31.?
Radó Tibor polgármester- Igen. Elméletileg 3 hét alatt meg lehet csinálni.
Cződör Attila- Attól függ, hogy mikor lesz döntés a pályázattal kapcsolatban. Ha na-
pokon belül döntés lesz, akkor el tudják kezdeni még most, de akkor is durván egy
hónapos munka.
Radó Tibor polgármester- Akkor kérnék egy felhatalmazást, amennyiben nyer a pá-
lyázat azonnali hatállyal intézkedjünk az Önerő pályázattal kapcsolatban. Köszönöm
szépen, egyhangú.
 A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: EU Önerő Alap Támogatási kérelem benyújtása, a KEOP-4.2.0/A/11-2011-
0652 azonosító számmal ellátott pályázat, saját forrásának támogatására.
193/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T
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Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestület pályázatot nyújt be az
önkormányzatok és jogi személyiségű társulásaik európai uniós fejlesztési
pályázatai saját forrás kiegészítése 2011. évi támogatásának rendjéről
szóló 15/2011. (IV.22.) BM rendelet alapján a KEOP-2009-4.2.0/A/11 ki-
írásra benyújtott, KEOP-4.2.0/A/11-2011-0652 pályázati azonosító szám-
mal ellátott pályázatához szükséges önkormányzati saját forrásának ki-
egészítésére.
A pályázat „Művelődési Ház és Tornaterem villamos energia termelésének
megvalósítása fotovoltaikus rendszerrel” címmel került beadásra. A beru-
házás a Pitvaros, Kossuth Lajos u. 33-35. szám alatti Általános Iskola Tor-
natermének is helyt adó, kötelező önkormányzati feladatokat ellátó intéz-
mény épületét érinti.
A beruházás megvalósítására benyújtott pályázat teljes összege
45.915.625.- Ft, melyből a KEOP pályázat alapján igényelt támogatás ösz-
szege 39.028.281.- Ft (85%), a saját erő pedig 6.887.344.- Ft (15%).
Az önkormányzat a saját erőt az OTP Bank által folyósított „Sikeres Ma-
gyarországért” önkormányzat infrastruktúra-fejlesztési hitelprogram által
kívánja biztosítani.
Az önkormányzat jelen támogatási kérelme, a 15/2011. (IV.22.) BM rende-
let 2.§ (2) bekezdés d.) és 3.§ (1) bekezdés c.) pontjai alapján a
6.887.344.- Ft saját erő 40%-nak, azaz 2.754.938.- Ft összegű támogatás
elnyerésére irányul.
A beruházás várható befejezése 2012. január 31.
A fejlesztési beruházással az épületek szinte teljes-körű elektromos ener-
gia ellátását biztosítanánk megújuló energia felhasználásával.
A beruházás pénzügyi ütemezése a 2011.-2012. éveket érinti.
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert, a pályázat benyújtásá-
val kapcsolatos intézkedések megtételére.
Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: 2011. október 01.
Határozatról értesül:

- Polgármesteri Hivatal pénzügyi csoportja, Pitvaros
- Pályázat kiírója

Radó Tibor polgármester- Két lehetőségről számolnék be. Az egyik a nevelési intéz-
mények fejlesztése, ez a DAOP 4.2.1 kódszám alatt lesz kiírva. Közoktatási intézmé-
nyek és azok fenntartói pályázhatnak. A támogatható tevékenységek köre: energia-
takarékos intézmények fejlesztése, bővítése, az intézmény udvarának felújítása,
akadálymentesítése, épületrészek felújítása, óvoda és bölcsőde akadálymentesítése.
5% önerő szükséges illetve a kivitelezés is utófinanszírozott. Kérdésem, hogy lép-
jünk-e a pályázat irányába vagy lecsússzunk róla?
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Összevonva is lehet pályázni? Mivel egysé-
ges intézmény vagyunk, jó lenne az iskolára is gondolni. Szükség lenne rá, mert az
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óvoda az önkormányzat kezébe marad, az iskolával nem tudni mi lesz, de akkor is az
önkormányzat tulajdona lesz, ezeknek a fejlesztése nem kidobott pénz.
Harcsás Ferenc képviselő- Hitelből lenne finanszírozva?
Radó Tibor polgármester- Nem tudunk hitelt felvenni. Támogatásmegelőző hitelt
kapnánk akár most is.
(Anderkó Attila képviselő megérkezik.)
Dénes László képviselő- Nem kellene előreszaladnunk ennyire, hiszen még ki sincs
írva a pályázat.
Radó Tibor polgármester- Annyi tájékoztatás van írva, hogy a pályázat benyújtása
október 11-től lehetséges.
(Anderkó Attila képviselő visszajött.)
Dénes László képviselő- Azért mondom, túl előreszaladtunk, már a pénzügyi dolgok-
ról beszélünk, de még ki sincs írva. Ha megvan a pályázati kiírás több minden kiderül
és majd dönteni is tudunk. Az előkészítést mindenképpen el lehetne kezdeni.
Radó Tibor polgármester- Én szeretném ezt határozatban is. A DAOP4.2.1 várható
pályázat előkészítési munkálatainak elkezdésére hatalmazzatok fel.
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: DAOP4.2.1 várható pályázat előkészítési munkálatainak elkezdése
194/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felhatalmazza a pol-
gármestert a DAOP4.2.1 pályázat előkészítési munkálatainak elkezdésére.
Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: azonnal

Radó Tibor polgármester- Hallottunk egy olyan információt, hogy a KEOP4.2.0/A-s
pályázatnak lesz egy folytatása. A napelemes pályázatot befagyasztották úgy, hogy
a keretösszegek nem fogytak el. Úgy néz ki ezeket újraindítják és két lehetőség közül
lehet választani. Az egyik, hogy önállóan pályázunk, a másik, hogy akár kistérségi,
akár mikrotérségi szinten is lehet pályázni. Maga a beruházó pályázik, ő biztosítaná
az önerőt és neki az a biztosíték, hogy a megtérülés arányában történik az önerő
kifizetése. Legrosszabb számítás alapján is 7 év alatt megtérül. Kérdésem, hogy dol-
gozzunk rajta, tárgyaljunk-e a céggel.
Harcsás Ferenc képviselő- Volt már ilyen nekünk, hogy nem kerül semmibe, így
megtérül, úgy megtérül. Szerintem fagyasszuk be.
Csábi Jánosné képviselő- Most lett felszerelve csomó minden, ami gyakorlatilag a
költségek csökkenését célozza.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Sok formája van az energiatakarékosságnak.
Vagy odafigyelünk és lekapcsoljuk, kikapcsoljuk vagy egyáltalán nem is működnek.
Mi így spórolunk, világítás nincs, egyre sötétebb lesz.
Radó Tibor polgármester- Kérdésem, hogy gondolkozzunk rajta?
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Dénes László képviselő- Javasolnám, csak akkor, ha a kistérség is foglalkozna vele,
de egyébként fenntartásaim vannak ezzel kapcsolatban.
Radó Tibor polgármester- A munkaértekezleten elhangzottakhoz van-e esetleg kér-
dés? Négy pályázatunk volt beadva, szociális földprogram illetve három közfoglalkoz-
tatási mintaprogram. Mind a négy pályázatot megnyertük. A szociális földprogramnál
a 4 millió forintos támogatás helyett 1 millió forintot ítéltek meg, ennek a szerződés
aláírása folyamatban van. Ennek keretén belül 13 fő 8 órás 1 éves közfoglalkoztatá-
sú személy bérére, ezzel kapcsolatban kedden kapunk bővebb tájékoztatást. A má-
sik három mintaprogram a kátyúzás, csatornázás és a téli közmunkával kapcsolatos.
Cződör Attila- Kátyúzás az nincsen, útkarbantartás van benne. Olyan munkát kell
betervezni, amit kézzel, lapáttal is el lehet végezni.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Közmunkaprogrammal kapcsolatban már em-
lítettem, hogy szeretném kérni októbertől óvoda külső munkálataira egy közmunka-
programos dolgozó segítséget adjon, mert megszűnik annak a közmunkaprogramos-
nak a munkaviszonya, aki eddig segített. A dajkák helyett az udvart kellene rendben
tartani. Szépen kérem, hogy segítsetek, mert ez igazán fontos lenne.
Radó Tibor polgármester- Október 1-től és folyamatos a munkavégzés.
Harcsás Ferenc képviselő- Nekem van kérdésem a földmunkaprogrammal kapcso-
latban. Négy millióra pályáztunk, de csak egyet kaptunk meg. Abból az egy millió fo-
rintból 6 hektárt művelni lehetetlen.
Cződör Attila- Nem 6 ha, hanem durván 1,7 ha.
Dénes László képviselő- Napoljuk el és kérjünk egy részletes tájékoztatót, a módosí-
tásokról nem tudunk semmit.
Radó Tibor polgármester- A módosításokat még el se fogadták.
Dénes László képviselő- Azért mondom.
9. napirendi pont: Rendőrségi támogatási szerződés módosítása
Radó Tibor polgármester- A rendőrség támogatási szerződés módosítását szeretném
kérni tőletek, ugye év elején elfogadtunk egy olyan támogatási módot, hogy lakos-
ságarányosan támogatjuk a rendőrség munkáját. Ezt akkor lakosságarányosan 80
forintban állapítottuk meg. Sajnálatos módon ebből még kifizetés nem történt. Csök-
kenteni muszály lesz, nincs pénzünk. Javaslom, hogy a lakosságarányos hozzájáru-
lást 80 forintról 40 forintra csökkentsük, illetve ezt az összeget benzinkártya formájá-
ban fizessük is ki. Kártya már van, csak rá kell utalni az összeget. Aki elfogadja a
határozati javaslatot kérem szavazzon.
A képviselőtestület 6 igen és 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Pitvarosi Rendőrőrs 2011. évi támogatásának megerősítése
195/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a pitvarosi Rendőrőrs
támogatását az eredetileg megállapított 80 forint/lakos összegről 40 forint/
lakos összegre szállítja a 2011. évre vonatkozóan. A támogatást benzin-
kártya formájában kívánja átadni az Önkormányzat.
Felelős: Radó Tibor polgármester
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Értesül: Polgármesteri Hivatal pénzügyi csoportja, Pitvaros
Pitvarosi Rendőrőrs

Határidő: azonnal

10. napirendi pont: Egyebek
Radó Tibor polgármester- Szeretném, ha az első és második pontját még egy kicsit
csúsztatnánk, és a harmadikkal foglalkoznánk. Tulajdon átruházási kérelemről lenne
szó. Érkezett egy szóbeli ajánlat egy pitvarosi lakostól, miszerint az egyik utcában
egy telket, melyet jelenleg művelnek ingyen és bérmentve átruháznák az önkor-
mányzatra, azért, hogy ne kelljen kommunális adót, hulladékszállítási díjat és egyéb
költségeket állniuk. Nyugdíjas párról van szó, a telek nem túl nagy, nem gazdaságos
a művelése számukra, így bérbe sem tudják adni. Mi közmunkaprogram keretében
vagy bérleti szerződéssel tudnánk hasznosítani. A lényeg, hogy nem lesz parlagon
hagyva a terület.
Dénes László képviselő- Mekkora terület?
Cződör Attila- 1056 m2.
Radó Tibor polgármester- Vagyonnövekmény. Szűk volt a határidő, nem tudom pon-
tosan a tulajdoni átruházás jogi következményeit - muszály adásvételi szerződést
írnunk egy minimális összeggel vagy el lehet ajándékozni-. Javaslom, hogy egy mi-
nimális –akár 10 forintos- vételi áron vásároljuk meg az ingatlant, amennyiben mind
az eladónak, mind a vevőnek megfelel.
Léka János képviselő- Ezt jogilag kell megnézni, hogy van ez.
Radó Tibor polgármester- Valakinek még kérése az egyebekben?
Harcsás Ferenc képviselő- Nekem van egy kérésem. Hallottam a rádióban, hogy
Hódmezővásárhely címzetes főjegyzője szeptember 26-val, aki nem fizette be az
adóját, köztartozását kifüggesztették név, házszám, tartozás szerint. Szeretném azt,
ha ez itt Pitvaroson is megtörténne. Jogi akadálya nem lehet, mivel Vásárhely is Ma-
gyarországon van.
Radó Tibor polgármester- Ezt ők tavaly is megcsinálták.
Harcsás Ferenc képviselő- És még folytatom, hogy sokan be is fizették ennek hatá-
sára.
Radó Tibor polgármester- Többszöri felszólítást kap mindenki.
Harcsás Ferenc képviselő- Kapják igen, de nem történik semmi.
Radó Tibor polgármester- Erről döntés kell, ha kérhetném, ezzel várjuk meg Jegyző
Urat.
Harcsás Ferenc képviselő- Jó rendben van.
Csábi Jánosné képviselő- Szeretném megkérdezni, hogy a vasúttal beszéltetek-e a
megállóhely áthelyezése ügyében?
Radó Tibor polgármester- Beszéltem a pályamérnökséggel és abban állapodtunk
meg, hogy a jövő hét folyamán egy Úr kijön, felméri, lerajzolja és komplett tervet
bocsájt a rendelkezésünkre. Ugyanis a mai napig nem kaptuk meg azokat a terveket,
amiket már közel 5 éve megígértek. Nekem annyi kérésem volt, hogy a lehető
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legköltséghatékonyabb megoldással tudjuk elkészíteni. Figyelembe kell venni, hogy
a 80 m2 térkőburkolat megvan, szükséges még valamennyi sódert vásárolni illetve a
peron szélének szabályszerűségét kell megvizsgálni és a szabályoknak megfelelően
kell kialakítani. Pletykák voltak ezzel kapcsolatban, ha nem csináljuk meg a peront x
ideig, akkor visszahelyezik a megállót. Szó sem volt ilyenről.
Csábi Jánosné képviselő- Én ezt hallottam.
Radó Tibor polgármester- Ambrózon egy hónapja rakták rendbe a megállót, igaz
nem térkővel és betonozással, hanem meglévő betonelemek felhasználásával.
Gőgh Ferenc- Én annyit szeretnék ehhez az egészhez hozzászólni, hogy igenis van
tervdokumentáció, az én kezembe járt én láttam, ez csak egy kis módosításra szorul.
Ez 120 m hosszúra készült az első dokumentáció, a második pedig 80 m-re. A hosz-
szúsága változott, mert csak a 80 métert engedélyezték. Ez mindvégig nálam volt,
míg a kivitelezés tartott, utána én az összes dokumentációt behoztam ide a Község-
házára, átadtam. Tehát itt van, valahol van.
Radó Tibor polgármester- Pontosítva még egyszer elmondom, közel 5 éve nem kap-
tuk meg a 80 m hosszú peronnak megfelelő terveknek a dokumentációját, aminek a
birtokunkba kell lennie ahhoz, hogy anyagot rendeljünk. Valóban régen volt egy – a
120 m sem volt hivatalos, csak munkaanyag volt-, de az alapján sem lehetne elkészí-
teni. Katinak volt még egy kérése.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Két hétvégi programot szeretnék közölni. Hol-
nap az Idősek világnapja alkalmából az alsó tagozatos gyerekek műsort tartanak az
idősek számára. Szeretettel hívunk meg az Erdei Ferenc Közösségi Színtérbe min-
denkit, aki szívesen megnézné a műsort. A másik fontos program a vas és papírgyűj-
tés, melynek kiplakátozása megtörtént. Pet palackok gyűjtésére is mód van. Utólag
kiderült, hogy arra a napra került beosztásra a kutyaoltás is. Polgármester Úr pedig
erre reagálva próbált segíteni minket. Kérdésem, hogy szombaton hogyan kapunk
kulcsot és ki tud felelősséget vállalni a gyűjtés idejére. Fontos dolog, hiszen a gyere-
kek pénzéről van szó.
Radó Tibor polgármester- Önkormányzati alkalmazott lesz jelen a vas és papírgyűj-
tésen ugyanúgy, mint a kutyaoltás idején.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Köszönöm szépen.
Léka János képviselő- A kismázsát pedig már én is elhoztam.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Köszönjük, a konténerek is már megérkeztek.
Remélhetőleg sikeresen le fog zajlani ez az egész.
Radó Tibor polgármester- Nekem van még egy napirendi pont javaslatom az óvoda
téli nyitva tartásával kapcsolatban.
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Köszönöm, hogy szóltál. A következő a prob-
léma, a téli szünetre is fel szoktuk mérni a gyerekek benntartózkodásával kapcsolat-
ban a szülők igényét. 2-3 napot érint ebben az időszakban. Azt el kell mondani álta-
lában szokták jelezni a szülők, hogy 3-4-5-en be akarják hozni a gyereküket, majd
amikor arra kerül sor, hogy ténylegesen be kell hozni, változik a helyzet és keveseb-
ben jönnek be. Javasolnám, hogy van az önkormányzatnak olyan rendelete, amely-
ben minimalizálja az a létszámot, amely esetén az óvodát nyitva kell tartani. Mivel a
létszám azóta nőtt, javasolom, hogy a téli nyitva tartás esetén a minimális létszámot
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emeljük fel 10 főre. 10 fő esetén a fűtést, a világítást és az étkeztetés is meg kell ol-
danunk. Törvényileg fel kell mérni, ki az a szülő, aki igényli ezt a szolgáltatást.
Radó Tibor polgármester- Csatlakozom az intézményvezetőhöz, hogy 10 fővel mini-
malizáljuk a nyitva tartáshoz szükséges igénybejelentéseket. Ha észrevétel nincs,
kérem, szavazzátok meg. Köszönöm szépen egyhangú.
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
Tárgy: Óvoda téli nyitva tartása
196/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jóváhagyja, hogy az
óvoda téli szünetben történő nyitva tartásához legkevesebb 10 főben hatá-
rozza meg szükséges gyermeklétszámot.
Felelős: Intézményvezető
Határidő: bentiek szerint

Radó Tibor polgármester- kijelentette a képviselőtestület, hogy idén is csatlakozik a
Bursa Hungaricához, így el kell fogadni annak szabályzatát is.
Tárgy: Bursa Hungarica Felsőfokú Önkormányzati Pályázati rendszer feltételei
197/2011.(IX.29.)

H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Bursa Hungarica pályázatot az
alábbiak szerint írja ki:

Pitvaros Község Önkormányzatának

S Z A B Á L Y Z A T A

a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázatról

Pitvaros Község Önkormányzata (továbbiakban: Önkormányzat) a felsőoktatásról
szóló 2005. évi CXXXIX. Törvény és a 51/2007./III.26./ Kormányrendeletben írtaknak
megfelelően csatlakozott a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj-
pályázat 2012. évi fordulójához (2011/12. tanév második, és a 2012/13. tanév első
félévére vonatkozóan), az alábbiak szerint:

1./ Az önkormányzat az ösztöndíjpályázat Általános Szerződési Feltételeiben foglal-
takat elfogadja, és a „A”, valamint „B” típusú pályázatokat 2011. október 17-i hatállyal
kiírja, azt a helyben szokásos módon közzéteszi.
2./ A pályázati kiírás („A” és „B” típusú) jelen szabályzat 1. sz. mellékletét képezi.
3./ A pályázati űrlap („A” és „B” típusú) jelen szabályzat 2. sz. mellékletét képezi.
4./ A bírálati lap („A” és „B” típusú) jelen szabályzat 3. sz. mellékletét képezi.
5./ Az összesítő lap („A” és „B” típusú) jelen szabályzat 4. sz. mellékletét képezi.
6./ A pályázónak igazolnia kell, hogy a saját és a vele egy háztartásban élők egy főre
jutó jövedelmének havi összege nem haladja meg az öregségi nyugdíj mindenkori
legkisebb összegének kétszeresét.
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7./ A pályázaton az önkormányzattól elnyerhető legmagasabb támogatási összeg
5000,-Ft/fő/hó.
8./ A beérkezett pályázatokat Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete
bírálja el.
9./ A pályázatok benyújtásának határideje: 2011. november 14, elbírálásának határ-
ideje 2011. december 05.

Jelen szabályzatban nem érintett kérdésekben a többször módosított 51/2007./III.26./
Kormányrendeletben, valamint az Általános Szerződési Feltételekben, és a pályázati
kiírásban foglaltak az irányadók.

Felelős: Radó Tibor polgármester
Határidő: azonnal
A határozatról értesül: A helyben szokásos módon a lakosság

Dénes László képviselő- Elnézést, most jutott közbe az eszembe. A piacosok jelez-
ték, hogy nincs világítás, és bizony reggel még sötétség van, mikor kipakolnak. Ezzel
kapcsolatban kérdezném történt valami előrelépés?
Radó Tibor polgármester- Nem történt semmi, ugyanis nincs belső villanyszerelőnk.
Akit megkértem, jövő héten csütörtökön jön felmérni, hogy milyen anyagokat kell vá-
sárolni. Annyi változtatást gondoltunk a világításhoz, hogy nem ott ahol eddig volt
elvezetve a vezeték, hanem magasabban lesz, pont azért, hogy ne tudják eszköz
nélkül elérni és majd ellopni illetve az egyik helyszínen földkábelről történik az épít-
ménynek az ellátása és sajnos ezt a kábelt túl rövidre vágta az illető. Október 10-re
van ígérve, hogy kész lesz a kialakítása. A zárt ülés elrendelése miatt javaslok egy
10 perc szünetet és utána folytatjuk a három napirendi ponttal.

Miután további kérdés, észrevétel nem merült fel a polgármester megköszönte a
részvételt és az ülést bezárta.

Kmft.

Radó Tibor Dr. Sarkadi Péter
polgármester körjegyző megbízásából

Cződör Attila főmunkatárs

Harcsás Ferenc Bertáné Kecskeméti Katalin
jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő


